
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 11. november 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 94
I forlængelse af svaret på SAU alm. del – spørgsmål 14 bedes ministeren re-
degøre for, om boligejere, der med det nye ejendomsvurderingssystem vil ha-
ve boliger, der vil blive vurderet til 10 mio. kr. eller mere, vil opleve at skulle
betale mindre i ejendomsværdiskat som følge af de regler, som regeringen
foreslår, sammenlignet med hvad de betaler i dag. Hvis dette er tilfældet, be-
des ministeren redegøre for, hvor meget disse boligejere vil spare, samt op-
lyse et estimat for, hvor mange ejendomme dette drejer sig om.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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